

漢密爾頓島 繽紛4天遊

Hamilton Island 4 Days Tour

Garden View Room \$1035起
Coral Sea View Room \$1145起

DAY 1

抵達漢密爾頓島 Arrive Hamilton Island
抵達後，乘坐酒店巴士送往酒店，隨後自由活動。

After arrival, take the hotel shuttle to hotel check in; you can enjoy your free day in the afternoon.

DAY 2

白色天堂沙灘 Whitehaven Beach

早餐後前往碼頭集合，搭船前往**白色天堂海灘**—位於澳大利亞昆士蘭的聖靈降臨群島上，屬於國家公園的一部分，是澳大利亞最好的海灘之一，堪稱去世界最乾淨的沙灘！您可在金色的陽光下赤腳感受沙的柔軟與溫暖；或是躺在沙灘上享受日光浴；亦可玩玩沙灘排球或做近海游泳，下午返回漢密爾頓島抵達碼頭以後自由動。

Take the island shuttle bus or own arrange to marina for boarding, head out to the world's cleanest & best beach – Whitehaven Beach. Enjoy the sunbath under the golden sun, return back to Hamilton Island in the afternoon.

DAY 3

大堡礁 > 心型礁 > 漢密爾頓島
Great Barrier Reef > Heart Reef > Hamilton Island

早餐後前往碼頭搭乘聖靈遊艇，**藍色大堡礁浪漫之旅**即將展開。大堡礁被稱為世界第八大奇蹟，是地球上最大的自然海洋公園，包括了1500種魚類，4000種海洋軟體生物和350種珊瑚，由於這裡是為數不多的未受污染地區，這些生物仍然保留了最原始的面貌。抵達專屬水上平台後，您可以到水底觀賞室欣賞各式海底生物，也可以在平台附近浮潛

(浮潛設備免費)，親自**體驗水底世界及欣賞珊瑚礁及種類繁多的海底生物**。午餐於船上享用自助餐，餐後可倘佯後於船邊、飲料吧旁，海面清風徐浮，真是一種享受。或者你想從空中，三度空間俯瞰這片寶藍色的海景，可以自費**搭乘直升機**，大約飛行10分鐘，就能在蔚藍碧海中，見到聞名的**戀人之心型礁(Heart Reef)**，浪漫指數百分百的心型礁，是天然形成的，更顯其珍貴與神奇。傍晚搭乘遊艇返回漢密爾頓島。

Take the island shuttle bus or own arrange to marina for boarding, head out to the world's largest coral reef – **Great Barrier Reef**, and home to the most diverse plant and animal life on the planet - including spectacular coral formations, hundreds of species of fish, turtles, manta rays and even visiting dolphins and whales. Once you arrive at **Reefworld**, you will have the opportunity to **snorkelling** and **underwater viewing chamber** to explore all the coral and marine life. You could join the optional program at your own expense for **diving the reef** or take an unforgettable **scenic helicopter ride** over the iconic **Heart Reef**.

DAY 4

自由活動 > 離開漢密爾頓島 Free day > Depart Hamilton Island

白天可以自由參加各種水上活動，並可參加**考拉袋鼠動物園**，拍照留念。午後前往機場，結束難忘的漢密爾頓島之旅。

Enjoy your free day on island by all other water activities or visit **Wild Life Hamilton Island** at your own expense. Take the hotel shuttle bus to airport, finish your memorable Hamilton Island trip.

費用包含 Inclusions

- 酒店：3晚4星酒店住宿
3 nights of 4 stars hotel accommodation
- 交通：酒店巴士接送 & 島上巴士
Hotel shuttle & Island shuttle
- 門票：大堡礁來回船票+午餐
Great Barrier Reef Cruise + lunch on board
- 聖靈群島郵輪白天堂沙灘半日遊
Whitsundays Half Day Cruise to Whitehaven Beach
- 無限次進出漢密爾頓島野生動物園
Unlimited entry to Wildlife Hamilton Island animal sanctuary
- 免費使用海灘活動項目與酒店設施
Use of beach activity equipment and hotel facilities
- 膳食：酒店早餐，行程上所列午餐
Hotel breakfast & Lunch as indicated
*行程上 (B) = 早餐 Breakfast
*行程上 (L) = 午餐 Lunch

費用不含 Exclusions

- 機票：國際、國內航班機票及其稅
International, Domestic airfare & taxes
- 門票：自費項目
Optional Programs
- 保險：強烈建議購買各種旅遊保險
Travel insurance (strongly recommended)
- 消費：一切純屬個人性質消費
Personal expenditure

此行程屬文字及圖片描述性質僅作參考，描述與現實的差異不構成爭議性。本公司及導遊有權視實際情況（天氣，航班原因，原定酒店已滿及其他特殊或不可抗力因素）做出適當的安排及調整。如因個人原因或其他不可抗力因素未能及時配合行程時間而產生的額外費用，本公司不承擔任何責任。本公司保留最終決定和解釋權。

This itinerary and pictures detailed are purely for reference only. Premier Vacations and tour guide reserve the right to make appropriate arrangements to ensure the smooth running of the tour. Travellers must follow the set itinerary at all times. Premier Vacations has no responsibility for any loss or damage caused from incidents which Premier Vacations has no control. Premier Vacations reserve the right of final explanation.

附加選項 Add on:

A **\$499 Adt / \$399 Chd**
大堡礁遊船 & 直升機或直升機 & 遊船
Fly and Cruise / Cruise and Fly to Reefworld by Helicopter

附加選項 Add on:

B **\$299/pp**
心型礁 & 白沙灘直升機觀光之旅
Heart Reef and Whitehaven Beach Express Scenic Flight

您的特約旅行社：
Your Travel Agent